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                             CONSELL ESCOLAR ESCOLA MUNICIPAL TRES PINS 

ACTA DIMARTS 26 DE SETEMBRE 
 

LLOC: SALA D’ACTES (ACTUAL AULA DE 1R) 

HORA: 15.00H 

ASSISTENTS:  

Equip Directiu: Sonia Bajoz,, Nerea Muñoz, Anna Martorell,  

Representant Municipal: Xavier Martín. 

Representants sector mestres i MALLs: Toni Cabanillas, Sònia Mariño, Jennyfer Navarro, 

Iolanda March.  

Representants sector famílies: Mar Español, Albert Bigorra, Xavi Francés,  

Representant PAS:  

ABSÈNCIES:  
Sector mestres: Ana Izquierdo (baixa). 
Sector famílies: Bea Rodríguez,  Roberta Tavares, (absència justificada) Dagoberto Alvarado 
(absència justificada) 
PAS: Neus Mateo (baixa maternal). 
 

1. Presentació nous membres del Consell Escolar. 

Es presenten els nous membres del Consell Escolar del Sector representant de mestres: Iolanda 

March, Sònia Mariño i Jennyfer Navarro i Ana Iquierdo (baixa).  Substitueixen a: Joan Llambies 

(canvi de centre), Alba Sampere (canvi de centre), Anna Martorell (assisteix al Consell Escolar com 

a membre de l’Equip Directiu)  i Nerea Muñoz (assisteix al Consell Escolar com a membre de 

l’Equip Directiu) . 

 

2.  Aprovació de la memòria curs anterior. 

Presentació i lectura de la Memòria 2022-2023 per part de la Sonia B. S’aprova la Memòria 2022-

2023. 

 
3. Comunicació Escola - famílies 

 
S’exposa que com Equip Directiu i Escola preocupa la dinàmica de 
comunicació amb les famílies. Es planteja com millorar la comunicació amb les 
famílies per tal d’utilitzar els canals de comunicació ja existents o revisar si 
funcionen i canviar-los o fer modificacions. Es pregunta a les famílies si es 
reuneixen com a delegats per recollir i parlar dels temes que els preocupa i 
després poder passar aquests temes a Equip directiu. 
Es proposa que l’ED convoqui a les famílies delegades. 
 
Les famílies expliquen que L’AFA està canviant i revisant com recollir les 
inquietuds dels grups. També està passant que en el Consell Escolar venen 
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famílies que no participen de la Junta de l’AFA o representants d’AFA i cal 
revisar com fer que els temes que es parlaran a Consell Escolar es puguin 
parlar abans o debatre després. 
  
Les famílies també comenten que la figura dels delegats de curs es demanen 
des de l’escola però que potser caldria gestionar les comunicacions des de 
l’AFA.  
 
Pendent que surtin escollides les famílies delegades i ens reunirem amb ED i 
establim objectius de canals de comunicació i establir com es gestionen les 
inquietuds de totes les famílies de l’escola. 
 
Les famílies demanen que quan s’envia un correu a un grup però que les 
famílies el reben personalment, caldria afegir a quin grup va dirigit per facilitar a 
les famílies que tenen més d’un fill o filla a l’escola que sàpiguen de quin grup 
es tracta. 
 
3. Festa de final de curs de l’AFA 

S’informa des de l’escola que en aquesta festa no es podrà vendre 
alcohol. 
El Xavi Francés, com a pare del grup de 4t que organitzen la festa ho 
traspassarà a la reunió quan parlin de la festa. 

 
4. Altres: 

 Partits del Barça: 
 
Portem 5 partits i de moment no ens ha afectat com a centre (no hi ha hagut 
alteracions en el dia a dia de l’escola). 
 
El Xavier Martín ens demana que estiguem pendents dels partits que es juguen 
a la tarda ja que tres hores abans ja es comencen a tancar els carrers.  
 
*25 d’octubre a les 18’45h hi haurà partit de CHAMPIONS i pot ser que no ens 
deixin passar (caldria avisar les famílies per tal de recordar que els dies de 
partit pot ser que la guàrdia urbana no els deixi passar perquè la guàrdia 
urbana que ve no és del districte i pot ser que no estiguin informats). 
 

Barcelona, 26 de setembre de 2023 

 

 

 

 

 

          Vist-i-plau 
                                            

Anna Martorell 
 

         Sònia Bajoz Secretària acadèmica 

Directora i Presidenta CE  

 


